
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas decembra 2020 a januára 2021 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady v decembri emailom s výzvou na 

predloženie návrhov rady do aktuálneho dvojčísla novín. Čas stanovila do 10. januára. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka požiadala o priestor na editoriál šéfredaktora, v ktorom chce zhrnúť náročný 

rok. Informovala o začatí výstavby denného stacionára a plánoch samosprávy na investície do 

parku a cintorína. Témy navrhuje umiestniť na titulnej strane. Rada odsúhlasila tradičný novoročný 

rozhovor s primátorom. Prebiehať bude aj posledné tohtoročné zasadnutie zastupiteľstva a ohlásená 

je aj petícia na záchranu prírodného dedičstva CHKO. Na vyplnenie priestoru rada odsúhlasila aj 

fotoreportáž o investičných akciách počas roka. Príspevkové organizácie – HMF, MsKS a VPS, 

rovnako komunitné centrum dostanú priestor na bilanciu ich roka. Riaditeľka DSS Veliká požiadala 

o priestor na článok o Vianociach v domove. Do rubriky o voľnočasových aktivitách pošlú z NTIC 

článok o Galambe. Priestor si vypýtal aj vedúci kolkárov. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 

Počas mesiaca prebiehala priebežná diskusia členov, ktorá sa týkala upresnenia tém či 

prekladov.   



 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová   

 


